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§ 14  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

 I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 14) 

 

- Aliansen uppmanar nämnden att skänka sitt arvode till UNHCR 

för att ytterligare stödja arbetet att ta hand om flyktingar. 

 

- Markus Brigander (M) undrar varför lokalerna på 

Värstagårdsvägen stått tomma så länge. 

Christina Heglert tar med sig frågan. 

 

Skrivelser 
- Skrivelse anmäldes av Anna Jonazon m.fl (S): Skrivelse om 

kameraövervakning i Tensta centrum och Spånga station. 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M): Skrivelse om 

kameraövervakning i Tensta centrum och Spånga station. 

 

- Skrivelse anmäldes av Bengt Porseby (FP): Skrivelse om att 

stadsdelsnämndens ledamöter i Spånga-Tensta bör uttala stöd för 

ansökan om kameraövervakning i Tensta centrum och vid Spånga 

station. 

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelserna och återkomma till nämnden. 
 

________________ 

 

 


